

## Back To School Campaign - 15 Aug - 30 Sep 2023

- 1. This Offer is applicable to Dubai First Cashback and Low Rate credit card customers (Cardholder(s)).
- This Offer is valid on Dubai First credit card school fees transactions made from 15 August until 30 September 2023 ("Offer Period").
- 3. This Offer applies on school fees payments made on the following Merchant Category Codes (MCCs):
  - a) 8211 (Schools, Elementary and Secondary)
  - b) 8220 (Colleges, Universities, Professional
  - c) 8241 (Schools and Correspondence)
  - d) 8244 (Schools, Business and Secretarial)
  - e) 8249 (Schools, Trade and Vocational)
  - f) 8299 (Schools and Educational Services)
  - g) 8493 (Univ/Colleges-Private)
  - h) 8494 (University College Non-tuition)
- 4. To register for the Cashback offer, Cardholders must successfully register by sending the SMS 'FEES' to 4743
- To be eligible for Cashback, Cardholders need to achieve spend target during the Offer Period as communicated by Dubai First.
- Cashback will be credited to Cardholders' credit card account upon achieving the spend target on Eligible Purchases within the Offer Period.
- 7. The Cashback value will be as follows:

Spends Target on Eligible Purchases	Cashback Value (AED)
AED 10,000 to 24,999	200
AED 25,000 to 49,999	500
AED 50,000 or above	750

- The eligible Cashback will be credited to the card account as a single entry within 60 days from the end of the Offer Period.
- Eligible Transactions made with a Cardholders' supplementary Dubai First credit card will be aggregated with the Eligible Transactions made by the Cardholder on the primary credit card.

 يسري هذا العرض فقط لحاميلي بطاقات الائتمان كاش باك وبطاقات ائتمان مخفضة الفائدة من دبي فيرست (حامل / حاملي البطاقة).

2. يسري هذا العرض على مدفوعات الرسوم الدراسية على بطاقات الائتمان من دبي فيرست في الفترة ما بين 15 أغسطس و 30 سبتمبر 2023 (فترة العرض). 3. يسمى هذا العرض القورجي على مدفوعات الرسوم الدراسية القريقة توم تواً للرقم

 3. يسري هذا العرض الترويجي على مدفوعات الرسوم الدراسية التي تتم تبعاً للرقم التعريفي لفئة التاجر (MCC) التالية:

- a (مدارس ابتدائية وثانوية)
- (b) 8220 (الكليات والجامعات والمدارس المهنية والكليات الصغيرة)
  - (c (المدارس والمراسلات) 8241
  - d (المدارس والأعمال والسكرتارية) 8244
    - e (المدارس والتجارة والمهنية)
  - f (المدارس والخدمات التعليمية) 8299
    - g (جامعات/ كليات خاصة) 8493
  - (h كليات الجامعة غير الرسوم الدراسية)
- للتسجيل في عرض الاسترداد النقدي ، يجب على حاملي البطاقات التسجيل بنجاح عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة "FEES" إلى 4743.
- للتأهل لعرض الاسترداد النقدي ، يجب على حاملي البطاقات تحقيق حد الإنفاق خلال فترة العرض كما هو معلن من قبل دبي فيرست.
  - 6. ستتم إضافة الاسترداد النقدي إلى حساب بطاقة الائتمان الخاصة بحامل
    البطاقات عند تحقيق حد الإنفاق على المشتريات المؤهلة خلال فترة العرض.
    - 7. ستكون قيمة استرداد النقود على النحو التالى:

قيمة الاسترداد النقدي (درهم إماراتي)	الرسوم الدراسية
200	من 10,000 حتى 24,999 درهم
500	من 25,000 حتى 49,999 درهم
750	50,000 درهم و أكثر

- 8. سيتم إضافة قيمة الاسترداد النقدي المؤهل في حساب البطاقة كإدخال واحد في غضون 60 يوم عمل من تاريخ نهاية العرض.
- 9. سيتم احتساب المعاملات المؤهلة التي تتم باستخدام بطاقة ائتمان دبي فيرست الإضافية لحاملي البطاقات مع المعاملات المؤهلة التي أجراها حامل البطاقة على بطاقة الائتمان الأساسية.
- 10. سيتم اعتبار عمليات الإرجاع خلال فترة العرض للمعاملات التي تمت قبل فترة العرض أو خلالها بمثابة عمليات عكس ولن يتم احتسابها من قيمة الإنفاق الكلية.
  - 11. لن يتم النظر في المعاملات المتنازع عليها ومعاملات الارجاع في احتساب قيمة الإنفاق الكلية.
  - 12. تطبق رسوم معالجة طلب برنامج الشراء الميسر بفائدة 0% الخاص ببطاقات ائتمان دبي فيرست.



- 10. Reversals during the Offer Period for transactions made prior or during the Offer Period will be considered as reversals for spend benefit.
- 11. Disputed and reversed transactions will not be considered for spend calculations.
- 12. Dubai First credit card 0% EPP Standard Processing fee will apply.
- 13. This Offer is valid for transactions made by primary cardholders and supplementary cardholders
- 14. It is the customer's responsibility to ensure that details provided to Dubai First are correct. Details such as mobile no. and name should be correctly updated in Bank's records
- 15. The bank reserves the right, in its sole discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time with notification to the bank's customer. Any such amendments or supplements shall be provided on the Dubai First website.
- 16. The bank reserves the right to disqualify a customer from this promotion at any time in its sole discretion and without notice.
- 17. In addition to the Terms and Conditions of this Offer, the <u>Dubai First Master Credit Card</u> Conditions and the <u>O% Interest Easy Purchase Plan</u>, as amended from time to time will apply.

- 13. يسري هذا العرض للمعاملات التي يقوم بها حاملي البطاقة الأساسية وحاملي البطاقة الإضافية.
- 14. يتحمل العميل مسؤولية التأكد من صحة التفاصيل المقدمة إلى دبي فيرست، مثل رقم الهاتف ويجب تحديث الاسم بشكل صحيح في سجلات البنك.
- 15. يحتفظ البنك وفقًا لتقديره الخاص بالحق في تعديل / إضافة / تغيير / إلغاء و / أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت مع التنويه بذلك لعميل البنك، ودون أدنى مسؤولية على البنك أو أياً من موظفيه. وسوف يتم تقديم أي تعديلات من هذا القبيل على موقع الإلكتروني الخاص بدبي فيرست.
  - يحتفظ البنك وفقًا لتقديره الخاص بالحق في استبعاد العميل من هذا العرض الترويجي في أي وقت دون إشعار مسبق للعميل.
- 17. بالإضافة لشروط وأحكام هذا العرض، <u>تطبق الشروط والأحكام الرئيسية للبطاقات</u> الائتماني<u>ة والشروط و الأحكام الخاصة ببرنامج الشراء ميسّر بفائدة 0%</u> الخاصة بدبي فيرست بصيغته المعدلة من وقت لآخر.